
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara a Consiiiului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 12 decembrie 2022, ora 12:00

Convocarea sedintei extraordinara a fost facuta de catre Prirnarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozitia
Tnregistrata sub nr. 2212/08.12.2022.

§edinta a avut Ioc la sediul autoritatii deliberative din rnunicipiul
Bucure§ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 53 din cei 55 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin interrnediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

La 9edin@ au participat urmatorii: doamna Georgiana Zamfir,
Secretar General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod –
Director executlv, Direc jia Asistenla Tehnica 9i Juridica.

La 9edinla au fost absenti urmatorii: Militaru Marian-Catalin
(suspendat) 9i Petre §tefania.

(

Domnul pre§edinte de 9edin la Riqu Andrei Daniel
Buna ziua! Cum spuneam, pentru ora 12 a fost convocata 9edinja

Consiliului General extraordinara. Pentru a ni se comunica cvorumul si a

se supune la vot procesul verbal al 9edinjei anterioare, conform art. 138
alln. 15 din Codut administrativ, o sa dau cuvantul doamnei Secretar
General, va rog.

Doamne Secretar General Georgiana Zamfir
Buna ziua! Bine ati venit la sedinta Consiliului General de astazi

Avem o prezenta de 44 de consilieri generali.
va supun la vot procesul verbal Tncheiat Tn 9edinja

extraordinara, convocata de indata, a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 09.12.2022. va rog sa votati.
Doamna Cantea, doamna Raiciu, domnul Hazarian, doamna Mardarovici,
domnul George Nicolaie, domnul Badulescu.

Domnul coD$iI[el Badulescu A
Abjinere



Doamne Secretar General Georqiana Zamfir
Aji votat, dar apareji de doua ori, fmi spun colegii de la tehnic.

Domnul Hazarian
Cu 31 de voturi pentru, 14 abjineri 9i 1 vet impotriva, procesul

verbal a fost aprobat. Dau cuvantul domnului pre9edinte Rigu.

Mentiune: Rezultatul final al votului este: 31 de voturi pentru, 15
abjineri, 1 vot impotriva (voturi generate de platforma online de
videoconferinla Webex adunate cu cel exprimat verbal de citre
domnul consilier general Bidulescu Aurelian).

Domnul presedinte de 9edin la Riqu Andrei Daniel
Multumesc, doamna Secretar General. Tnainte de a supune la vot

ordinea de zi 9i de a Tntreba daca sunt proiecte suplimentare, a9 dori sa
fac cateva mentiuni, fiind 9i prima 9edin@ la care participa colegii de la
toate partidele

in primul rand a9 dori sa ma prezint. Numele meu este Andrei Daniel
Rigu 9i voi fi pre9edintele de 9edinta pana pe 7 martie 2023. De
asemenea, sunt pre9edintele Comisiei juridice 9i de disciplina a Consiliului
General 9i pre9edintete Autorita+ii Teritoriale de Ordine Publica a
Municipiului Bucure9ti. Sunt de profesie jurist, practic avocatura Tn Baroul
Bucuresti, am 35 de ani, sunt casatorit si un baietel de 6 luni.

in al doilea rand a9 dori sa va precizez modul in care voi dori sa fmi
desfa9or mandatul de pre9edinte, respectiv, in conformitate cu prevederile
Codului administrativ 9i ale Regulamentului de Organizare 9i Funcjionare
a Consiliului General, adica, cat mai eficient 9i la obiect pentru ca pre+uiesc
atat timpul dumneavoastra cat 9i al ceta+enilor, cat 9i pe al rneu. De
asemenea, consider ca sedintele Consiliului General trebuie sa fie un
forum al dezbaterilor civilizate, dar 9i o fereastra prin care cetatenii sa
priveasca administra Tia publica 9i sa le placa ceea ce vad. Nu consider ca
este locul pentru jigniri, atacuri la persoana, monologuri fara legatura cu
subiectul Tn discutie 9i !ipete. Nu voi ezita sa aplic prevederile Tn vigoare,
inclusiv sanctiuni, daca este cazul. Am Tncredere ca putem sa desfa9uram
sedintele cat mai bine Tn interesul cetatenilor. sa avem succes!

Pentru 9edinta de astazi 9q fost transmise Tn convocare 4 proiecte
de hotarare §i de asemenea, A bai fosL&gRjMis un proiect de hotarare
pentru ordinea de zi suplidedtara./fo Gogh}a' cu acest protect de
hotarare.. . v / {{ S
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Domnul consilier Nicorel Nicorescu
Buna ziua. Am eu o propunere pentru suplimentara. O sa dau citire

proiectului pe care iI supun atenjiei dumneavoastra, este vorba de Proiect
de hotarare privind Tmputernicirea expresa a Consiliului Local al Sectorului
1 sa hotarasca cu privire la Tncheierea unui protocol de cooperare Tntre
(-,onsiliul Local al Sectorului 1 9i Arhiepiscopia Romano – Catolica
Bucure9ti. A fost trimis catre toata lurnea, proiectul. Multumesc.

Domnul pre9edinte de 9edin+a Riqu Andrei Daniel
Multumesc. Alte intervenjii pe ordinea de zi nu sunt, astfel ca supun

la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotarare propus de
domnul consilier general Nicorel Nicorescu, la punctul 5 de pe
ordinea de zi. Se poate vota.

Domnul consilier Adrian Vigheciu, doamna consilier Natalia
Petrescu, doamna consilier Enciu Mihaela, va rog sa va exercitaji votul.
Domnul consilier Vi9an, va rog frumos sa finalizaji votul. Doamna consilier
Hristudor, doamna consilier Natalia Petrescu. Multumesc.

Cu 33 de voturi pentru, 20 de abjineri, 0 voturi Tmpotriva,
proiectul a fost introdus la punctul 5 de pe ordinea de zi.

I

Acum vom vota Tn integratitate ordinea de zi a§a cum a fost tocmai
modificata. Puteji vota ordinea de zi in integralitate.

Domnul consilier Badiu, domnii consilieri Visan si Deaconescu, va
rog sa va exercitati votul. Domnul consilier Deaconescu?

(
Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Votul meu este pentru, domnule pre9edinte.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Riqu Andrei Daniel
Multumesc!
Cu 35 de voturi pentru, 17 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, ordinea

de zi a fost adoptata, cu cinci proiecte pe ordinea de zi.

Astfel ca trecem la primul proiect de pe ordinea de zi, respectiv
Proiectul de hotarare pentru completarea Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 418/26.07.2018 privind
stabilirea destinatiei de locuinti de nec_esitate
sunt 100% prol
Certificatele de vacanta sbdce$or

ltru locuinjele care
iti 1 rezultate d i n



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da. A9 avea 9i eu aici o Tntrebare. Badulescu sunt. Dar din pacate

nu este initiatorul. De9i aji debutat cu un laudatio despre dumneavoastra
9i foarte bine, Tntr-adevar, e bine de rejinut, nu v-a onorat cu prezenja. gi
cui ma adresez acum cand am o Tntrebare tehnica? Dumneavoastra nu
am cum sa ma adresez, ca nu sunteti initiator.

Domnul Pre9edinte de sedin+a Riqu Andrei Daniel
O secunda, dornnule Badulescu. Daca mi-ati fi dat o secunda sa pot

sa iau cuvantul, a9 fi Tntrebat daca initiatorul acestui proiect, care este un
grup de consilieri generali, daca este cineva din partea grupului de
consilieri generali care a ini{iat proiectul, care dore9te sa ia cuvantul?

(

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Da, domnule pre9edinte, eu sunt, Stelian Bujduveanu Tn numele

grupului. Sunt prezent. Daca are domnul Badulescu o Tntrebare, iI rog
frumos sa o puna.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu am citit foarte bine si foarte bine ca luam aceasta decizie, dar

vreau sa ne asiguram ca nu o sa palim ca 9i Tn cazul tramvaielor, ma rog,
cei care ati facut ce aji facut pe acolo cu tramvaiele alea, ca nu ne trezim
modificand o chestiune care sa contravina legii, sa fie atacat de
Prefectura. in rest. toata deschiderea, mai ales ca noi suntem cei care am
dat repartitiile, noi am sustinut toata aceasta chestiune. ca in ultima
perioada va place sa furati startul e foarte bine, ca 9i voi trebuie sa ie9iti
cu ceva Tn fata, ca nu puteti sa fiti doar ciuca batailor, avand Tn vedere
rezultatele pe care le obtineti 9i le-aji objinut, performan+ele pe care le-ati
facut anul acesta la conducere a orasului. Ma uitam zilele trecute...(

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Riqu Andrei Daniel
Domnule Badulescu, la obiect, va rog frumos! va rog frumos sa va

referiji la proiectul de hotarare pe care iI avem Tn discutie.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Domnule, inca o data, nu e9ti nici judecator, ma la9i sa termin ce am
de spus, nu are legatura cu chestiunile... te deranjeaza, ma sancjionezi,
vedem mai departe. Dar deo
dupa acel laudatio, ca am vo
impresionezi a9a, nu e OK.



Domnul Pre9edinte de 9edinta Riqu Andrei Daniel
Am Tnteles. Nu este o discutie doarTntre mine 9i dumneavoastra, ci

avem o discujie cu toli consilierii, a9a ca va rog frumos sa aveji respect
pentru timpul consilierilor.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Deci va rog frumos, daca credeti ca bucure§tenii nu au nevoie de

timp 9i dumneavoastra sunteti Tn masura sa fmi daji cat timp apreciati
durnneavoastra, va repet, vedeti ca nu sunteti nici acasa 9i nici vreun
judecator. Lasati-ma sa vorbesc 9i elegant, frumos, terminam. Deja m-ati
necajit. §i va rog eu frurnos, mai u9or cu laudatio. Deci, inca o data, colegii
de la partidul care au inijiat hotararea, ca asta-i viata, sa se asigure ca nu
ne trezirn cu vreo chestiune sa ii punem pe oamenii a9tia, dupa ce ca vrem
sa... i-am Tncurcat ata Tia ani, sa fie nevoiji dupa aceea sa iasa, sa ne trezim
cu vreo hotarare atacata. Atata. in rest, sa fiu sanatos.(

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Muljumesc mult! A9 vrea sa va 9i raspund. Am avut nenumarate

discu+ii cu reprezentan Iii institujiilor partenere, inclusiv ai Prefecturii 9i am
fost asigurat ca aceasta forma a proiectului este una care respecta toata
rigurozitatea legislajiei rornane9ti 9i ca nu vom avea probleme Tn acest
demers. De aceea 9i dorinta de a o pune pe o §edinta, nu de Tndata, ci
una convocata extraordinar, pentru a nu exista vreun dubiu sau vreo
contestare din partea Prefecturii, pe partea de urgenta, ca sa o numesc
a9a. Cu toate ca 9tim cu tolii ca exista o urgenta 9i este nevoie sa tratam
aceasta problema foarte serios.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ma rog, nu era o chestiune cu problema de urgenta. Unele partide

mai faceau chestii de-astea, ca nu era urgent. Noi nu facem, ca suntem
un partid serios. Bun. va muljumesc!

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Multumesc 9i eu 9i 9i rog toate grupurile politice sa se apIece asupra

acestui proiect, vine ca o necesitate pentru acei cetateni care nu pot sa
beneficieze de plata chiriei 9i care au nevoie Tn aceasta perioada de un
acoperi9 deasupra capului lor. va muljumesc!

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule Bujduveanu, asta este

cand a existat consens. Noi,
opozi+ie, 1-am initiat, 9tim d
ne punem cruce Tn calendal

Era clar ca votam cu totii
lumneavoastra faceati

_s:'a~§jups aici. Nu trebuie sa
6 ca si cum vrem sa
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batem toba. Ma rog, suntem alaturi de cei care merita, nu ca ne rugaji
dum neavoastra .

Domnul Pre9edinte de 9edinla Riqu Andrei Daniel
OK. Domnule Badulescu, va rog sa va Tnscrieti la cuvant, a9a cum

fac 9i ceilalji colegi.
Dau cuvantul doamnei Anca Comanici. Doamna consilier, va rog

frumos.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Buna ziua! A9 avea Pi eu doar o Tntrebare, va rog, catre colegii de la

PNL, USR, domnul primar, cei care conduceti primaria. cand considerati
dumneavoastra ca blocul, blocurile din Prelungirea Ghencea pentru
aceste familii care sunt in jur de 1 14, daca !in minte, 9i nu a9 vrea sa ’Fntreb
cam cate succesiuni vacante sunt, adica cate persoane s-ar rezolva prin
acest proiect. cand se considera ca blocul, blocurile vor fi gata? Pentru ca
mergem pe ideea ca sunt ni9te masuri provizorii pana la terminarea
blocurilor pentru care au 9i primit repartitii. Daca poate sa raspunda
cineva, va rog.

I

Domnul Pre9edinte de 9edin Ta Riqu Andrei Daniel
A cerut cuvantul domnul Bujduveanu.

(

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Doamna Comanici, nu doresc sa raspund referitor la termenul de

finalizare aI blocului pentru ca nu se afla Ia mine in coordonare ci a9 dori
sa Ti raspund domnului Badulescu, nu este un populism este mai degraba
o solutie, una tarzie, dar este o solutie

Referitor la numarul de apartamente care sunt disponibile, acestea
se ridica la peste 100 la nivelul municipiului Bucure9ti, 35 astazi au fost
reperate care sunt libere 9i care pot fi atribuite acestor persoane, in urma
unei selectii, cei care nu se Tncadreaza la chirie ... la proiectul de hotarare
cu plata chiriei.

Referitor ta bloc, a9 ruga pe attcineva sa raspunda din partea
Directiei Investitii sau chiar de la Trustul de cladiri Metropolitane sau
Compania Imobiliara, dupa cu bine 9titi, acel imobil nu este Tn patrirnoniul
municipalitalii inca.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Multumesc domn
Asa cum a zis si

sa amintim ca inca d

JI cons
coleg
na



capitalei, noi am solicitat intotdeauna amendamente la buget pentru
sumele necesare finalizarii acestor blocuri

Tntrebarea este inca o data 9i o mai repet cand se estimeaza ca
acele blocuri vor fi gata? Mai mult decat atat, pentru ca se discuta, inclusiv
pentru printre cele 114 persoane care au primit acele repartitii, ca exista
ca 9i gandire, sa speram totu9i ca nu este a9a, ca acele blocuri cand se
vor finaliza nu vor ajunge la aceste persoane, deci nu vor fi blocuri cu
caracter social

Tntrebarea mea este cand se termini si daca Doamne fereste ceea
ce se discuta s-ar putea sa fie adevarat?

Nu e pentru dumneavoastra, domnul viceprimar Bujduveanu, 9tiu ca
nu este treaba dumneavoastra aceasta

Multumesc!

( Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Multumesc!
Doresc sa raspund Tn continuare, termenul pentru care a fost gandita

aceasta hotarare este de 1 an de zile cu posibilitatea prelungirii, tocmai
pentru a arata Tn continuare deschiderea de a muta acei oameni acolo
unde li s-au repartizat locuinjele.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Eu vorbesc de mere 9i se discuta de pere.

Domnul Presedinte de 9edin@ Ri(lu Andrei - Daniel
Doamna Comanici s-a Tnteles Tntrebarea dumneavoastra .. .

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Vreau 9i eu un raspuns .. .(

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Rigu Andrei - Daniel
O secunda, o secunda doamna consilier, numai ca acum avem un

proiect de hotarare cu alt obiect care vizeaza transmiterea unor locuinte
pentru a ajuta

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul pre9edinte .. . .

Domnul Presedinte de 9edin fa Riglu Andrei - Daniel
va rog frumos sa ma lasati sa termin 941 Qpa aceea va dau cuvantul

pentru a putea ajuta aceste p9€aane c9ra§teq{R&~finatizarea blocuri de
locuinte. ( / // c’ '/-\/_ ,\'. _ ‘
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Putem sa invitam pe cineva de la Direc jia Investitii sau de la Trustul
de cladiri Metropolitane, dar asta ar Tnsemna sa a9teptam mai mult timp
pentru ca ei sa poata participa, avand Tn vedere ca nu au fost anuntati
pentru ca nu exista un proiect care sa ii vizeze pe ordinea de zi. A9a ca
ce v-a9 propune acum, ca sa mergem mai departe 9i sa votam acest
proiect, este sa retineti Tntrebarea dumneavoastra 9i sa o adresati Tn

urmatoarea 9edinta la punctul de interpretari primarului general.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul pre9edinte cu tot respectul, o sa mai dureze putin 9edinta,

v-a9 ruga ca in timpul 9edinjei, cat dureaza 9edinta, sa chemati pe cineva
din executivul primariei sa raspunda la Tntrebare 9i sa §titi ca da,
Tntrebarea mea are ca 9i obiect este acela9i subiect 9i obiect ca proiectul
supus azi pe ordinea de zi 9i mai mult decat atat 9i proiectul numarul 2,
pentru ca ambele proiecte se refera la acele 100 9i ceva de familii care au
primit repartijii in blocurile din Prelungirea Ghencea, cum a zis 9i domnul
viceprimar Bujduveanu, aceste masuri sunt masuri provizorii pana se
termini acele blocuri

Tntrebarea inca o data 9i chiar nu mai repet este: cand se considera
ca acele blocuri vor fi finalizate 9i daca vor ramane cu scopul 9i obiectul
pentru care au fost construite?

Mu ltumesc!

(

Domnul Pre9edinte de sedin Ta Ftiau Andrei - Daniel
Ok, o sa chemam pe cineva, dar Tntre timp o sa avansam cu ordinea

Domnul §uhan 9i domnul Pavel aji solicitat cuvantul, dar va rog
de zi

frumos foarte scurt 9i la obiect pe acest proiect de hotarare, ca sa putem
avansa. Domnul Suhan.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu mai am ce sa Tntreb, aveam o Tntrebare ... , am o rugaminte,

interventia mea se refera Ia o rugaminte 9i va este adresata personal, va
rog sa renunjaji la aerul acesta autoritar Tn raporturile cu noi 9i v-a9 mai
ruga frumos, sa renunjaji la tendin+a de a cenzura, va rog sa le pastrati
pentru a le exercita Tn alta parte nu in Consiliul General.

va multumesc!

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Riqu Andrei - Daniel
Domnul Pavel. T- ia

/.;i\\D I \i
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Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Multumesc, domnul pre9edinte.



in introducerea dumneavoastra nu ne-aji spus ce pasiuni aveji, dar
pot trece peste acest lucru, in al doilea rand cetatenii trebuie sa rejina
faptul ca aceste doua proiecte reliefeaza incapacitatea dumneavoastra de
a termina acele blocuri 9i aici nu putem da vina pe Direc+ia Investijii, ati
luat o decizie politica la Tnceputul mandatului durnneavoastra prin care aji
desfiintat ni9te companii fara sa vi uitaji ce probleme au, ce proiecte au,
ce trebuie dus Ia capat, iar astazi ajungem dupa doi ani 9i ceva Ia un
proiect de hotarare, la doua proiecte de hotarari, ce platesc din banii
bucure9tenilor incapacitatea durnneavoastra .

Noi suntem de accord, cu certitudine susjinem problemele, susjinem
oamenii care au nevoie de acest sprijin, dar nu putem, nu putem lisa
nesubliniat lipsa dumneavoastra de profesionalism.

\lb multumesc!

( Dornnul Pre9edinte de 9edin Ia Ri siu Andrei - Daniel
Da, eu din cate tin minte, proiectul locuintelor sociale din Prelungirea

Ghencea a fost lasat cu numeroase probleme juridice 9i financiare inca
din mandatul anterior.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Asta este problema dumneavoastra, domnule pre9edinte.

Dornnul Pre9edinte de 9edin+a Riglu Andrei - Daniel
Doamna Comanici s-a Tnscris domnul Bujduveanu la cuvant.
Domnul Bujduveanu.

Domnul Consitier Suhan Valeriu Nicolae
Domnule pre9edinte 9titi prost.

(

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Multurnesc! Daca fmi perrnite Ii, nu vreau sa intru Tntr-o polemica cu

grupurile politice, vreau sa spun un singur lucru, Tntr-adevar rezolvarea pe
termen lung !ine de toata administratia publica locala, de toata prirnaria 9i
de companiile municipale.

Pe termen scurt aceasta este o solu{ie, o solutie viabila pe care am
gasit o 9i a9 vrea sa rnergern mai departe pentru ca ace9ti oarneni au
nevoie de case cat mai repede.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Tocmai am spus ca suntem de acord noi toti,

inca o data asta



Domnul Pre9edinte de sedin la Ri9u Andrei - Daniel
Doamna Comanici s-a conectat domnul director Aftat de la Directia

Generala Investitii, va rog frumos sa

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Nurnai putin, lisaji-ma sa termin. Fac un apel la domnul viceprimar

Bujduveanu, care s-a aplecat Tntr-adevar asupra problemelor acestor
persoane pe care noi le-am tot spus de cativa ani 9i facem un apelat
dumneavoastra domnule viceprimar sa rezolvati problemele acelea
juridice care s-au spus, s-a declarat ca le-am fi lasat noi din mandatul
trecut, dar ce sa vede Ti nu s-au gasit, pentru ca daca erau, se rezolvau. E
ceva a9a, de noaptea mintii, ca noi ne-am obi9nuit sa se spuna, nu am
putut sa facern nimic pentru ca am preluat problemele de anul trecut. Nu
am promis ca de a doua zi avem apa calda, noi nu am promis nimic, not
nu am zis nimic 9i a9a mai departe.(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Daca mi permiteti, va rog frumos, sa iau cuvantul.

Domnul Pre§edinte de 9edin+a Riflu Andrei Daniel
Da, domnul Badulescu, va rog frumos.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ma adresez dumneavoastra. Daca vreti sa va auziti vorbind nu este

nicio problema, numai ca am rugamintea cand sustineti o anumita
chestiune mai ales ca in acel laudatio cu care a+i Tnceput ati spus ca sunteti
si avocat si Tntr-un barou de renume din Bucuresti. Eu nu fmi aduc aminte
ca de cand suntem Tmpreuna, dupa ce democratia a Tnfrant rezultatul
votului Tn anul 2020 sa fi intrat pe acea hotarare, sa o fi modificat Tn vreun
feI, in schimb 9tiu ca din anul 2020 aveti o situatie data respectiv o
construcjie Tnceputa, ni9te bugete alocate care s-au blocat ca urmare a
presiunii oamenilor §i a realitatii. Ati Tnteles avand Tn vedere rezultatul
sondajelor catastrofale pentru ambele unitali politice care astazi conduc
municipiul Bucure9ti sub egida binomului Ciucu, Nicu9or Dan, sa veniji sa
faceti chestiunile astea pentru ca nu aveati cum sa initiaji ceea ce noi
spunem, a9a cum a enuntat 9i colega mea Comanici 9i ceilalti, sa o puneji,
pentru ca la durnneavoastra cuvantul de transparenla cu buna guvernare,
practici ma rog, altele decat cele pe care le-ati invocat, dar nu sunt doar la
nivel de discurs, da! Daca erau anumite chestiuni noi singurul lucru. .. ..de
ce am ajuns aici cu discu+ia? pentru ca nu este frumos dupa ce Tji bajl-joe:
de ni9te oameni sa spui ca tu e9ti cel care i-a salvat, cel pujin puP@ a\n\
colegialitate sa lasati lucrurile a9a, sa aratam oamenilor ca e o Q6qsthRle
pe care trebuie sa o rezolvam, nu ca facem un efort 9i suntem hai baie{i

(
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buni 9i o rezolvam, nu ca trebuia de mult rezolvata. sa ne lamuriti punctual.
Domnule, astazi eu, dan9ii au prioritate, pentru ca e pe ordinea de zi astazi
chestiunea legata de Ghencea generata de lipsa de capacitatea de a duce
curentul mai departe, nu al dumneavoastra partidele politice, ci ale
primarului pe care sigur intr-o forma sau alta sunteti responsabili ca ati
mers Tn coalitie 9i Ti susjineji proiectele 9i Ia ora actuala, pentru ci ce voiam
sa spun, oamenii a9tia au nevoie, dar mai sunt altii care sunt cu vreo 10
ani Tnainte 9i a9teapta cu probleme tot la feI de mari 9i o sa spuna, dar
eu... ... asta Tnseamna echitate. fmi pare rau ca trebuie sa va spun, haide,
deja sa ne raspunda, sa dam oamenilor saraci ca exista Tn prag de iarna
sa se mute in case sa putem fi de folos. Sper ca le-ati varuit, ca daca le
votam acuma nu Ie dam in martie, ca degeaba Ie dam.

va multumesc!

Eu nu mai am nicio interven jie pe acest subiect 9i nu doresc nicio
replica. inca nu am nevoie, cunosc deja replicile.

va multumesc!

I

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Riglu Andrei Daniel
Bun, multumesc!
Daca nu mai sunt alte intervenjii o sa supun la vot primul proiect

de pe ordinea de zi. Putem inijia votul. Puteti vota. Domnul consilier Mitu,
domnul Melciu, doamna consilier Gherghiceanu, doamna Stoica, va rog
frurnos sa finalizati procedura de vot.

Doamna Consilier Stoica loana
Pentru.

Domnul Pre9edinte de sedin A Riqu Andrei Daniel
Domnul consilier Mitu, a9teptam votul dumneavoastra
Cu 51 de voturi pentru (50 online + 1 vot verbal al doamnei

Stoica), 1 vot abjinere, 0 voturi impotriva, proiectul de hotarare a fost
adoptat.

(

Trecem la urmatorul proiect de ordinea de zi respective, Proiect de
hotarare privind modificarea 9i completarea Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 343/2022 privind aprobarea
Proiectului Pilot “Sprijin pentru locuin A“ in vederea acordarii unui
ajutor financiar pentru plata chiriei pentru familiile carora li s-au
repartizat locuinje sociale Tn blocul situat in b-duI Prelungirea
Ghencea, nr. 322 - 326, sector 6.

Daca sunt int9mentii pe marqinea Pr/d9pllIi. de hotarare? Domnul
Badiu, aveti mana ridicata, doriti sa;interydniti'~.p&$1'obct?
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Domnul Consilier Badiu Andrei
Domnule pre9edinte aveam mana ridicata de la proiectul trecut.

Solicitasem acum cinci minute, dar nu este nicio problema. Nu a9 vrea sa
mai iau cuvantul.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
A9 putea sa pun eu o Tntrebare, va rog?

Domnul Presedinte de sedin@ Riqu Andrei Daniel
N\ rog, doamna Comanici.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Acest proiect are legatura cu primul proiect. §i are legatura cu cele
114 familii. Acum Tntrebarea mea este urmatoarea, avem un proiect
despre care vorbim acum cu un ajutor, la Tmprumutare. Acest ajutor, adica
cum o sa fie? Le dam si locuintele acolo unde sunt succesiunile vacante
§i ajutor pentru chirii? Cum o sa se Tmparta sau sa se desparta cei care
se duc la vacanta succesorala vor primi 9i dumneator acest sprijin, adica
acolo se platesc chiriile? Cei care nu ajung acolo 9i Tnchiriaza li se da
ajutorul de mutare 9i cu prima chirie sau cum scrie Tn proiect? Daca poate
sa Tmi raspunda cineva, va rog

(

(

Domnul Pre9edinte de sedin@ Riglu Andrei Daniel
Alaturi de noi se afla doamna director general Cosmina Simiean de

la Directia Generala de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure9ti 9i o rog
pe dansa sa raspunda la aceasta Tntrebare. Doamna director aveti
cuvantul.

Doamna Simiean Nicolescu Cosmina - loana – Director DGASMB
Buna ziua doamnelor Ti domnilor consilieri generali. Proiectul care

se afla acum pe ordinea de zi 9i este Tn aten+ia dumneavoastra vine ca
urrnare a unui proiect Tnaintat, a unui referat Tnaintat de catre consilierii
USR, pentru care noi am facut raportul de specialitate. Intuiam existenta
unor proiecte similare daca vre Ti in aceea9i zona pentru Prelungirea
Ghencea, pentru ca este nevoie de mai multe masuri combinate pentru a
trece iarna cu bine ace9ti oarneni 9i Tn raportul de specialitate al proiectului
pe care noi iI Tnaintam 9i care este acum Ia pLJnQLUl 2 se prevede Ia un
moment dat o persoana care pri#lh9te un tVda ajit&pintr-o parte nu mai
poate sa beneficieze 9i de alte\pFevedQfl_Fe gd66a{Napa, adica daca
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prime9ti ajutorul de chirie cu siguranta nu va putea sa acceseze 9i o
locuinta temporara pentru o perioada de un an, care va fi conferita Tn
virtutea proiectului pe care I-ati votat anterior.

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Riglu Andrei Daniel
Muljumesc pentru explica+ii. Daca nu mai sunt alte intervenjii o sa

supun la vot proiectul de hotarare numarul 2 de pe ordinea de zi.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Votez „pentru“

Domnul Pre9edinte de 9edin la Riqu Andrei Daniel
Domnul Purcarea, a§teptam votul dumneavoastra, domnul Olteanu

sa finalizati procedura de vot, va rog.
Cu 51 voturi pentru (50 de voturi exprimate online 9i 1 vot

verbal), 0 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul de hotarare a fost
adoptat.

Punctul 3, Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de
asociere dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucure9ti 9i Municipiul
Bucure§ti privind realizarea de catre Sectorul 2 al Municipiului
Bucuresti a documentatiilor cadastrale, urbanistice, tehnico –
economice si a unui studiu de fezabilitate avand ca obiect
reconfigurarea intersecjiei 9i a pasajului Doamna Ghica – Colentina
si de modernizare a caii de rulare tronson dublu tramvai existent si
de realizare tronson dublu tramvai nou, rezultand un traseu final
cuprins Tntre Bd. Dimitrie Pompei – calea ferata – §oseaua Petricani
– Bd. Lacul Tei – strada Doamna Ghica – Soseaua Pantelimon – Bd.
Chi9inau – Bd. Basarabia – §oseaua Vergului, inclusiv
amenajarea/reconfigurarea domeniului public adiacent lucrarilor
menjionate (intersecjii/artere de circulajie 9i rejele 9i dotiri tehnico
– edilitare) pe o lungime de 12,2 km, pe raza administrativ – teritoriala
a Sectorului 2 al Municipiului Bucure9ti

(

Sunt interventii pe marginea proiectului de hotarare? Nu sunt
interventii, a§a ca voi supune la vot proiectul de hotarare.

Domnul consilier Pavel, domnul consilier Nicorescu, doamna

consilier Enciu, va rog sa va exprirrLaji votul
ii(-X--it,./'a

Doamna consilier Raiciu Anda Da Bl

Eu mi-am exprimat votul }; J.i !J(
+;,;l-:i' rrb9



Domnul Pre9edinte de sedinTa Riqu Andrei Daniel
Doamna Raiciu, da, doamna Enciu inca nu. Dornnul consilier

Deaconescu, doamna consilier Enciu, a9teptam votul dumneavoastra.
Doamna consilier nu ne aude, a9a ca vom Tncheia procedura de vot.

Cu 31 de voturi pentru, 20 de abjineri, 0 voturi impotriva,
proiectul de hotarare a fost adoptat.

Trecem la proiectul de hotarare numarul 4, Proiect de hotarare
privind Tmputernicirea expresa a Consiliului Local Sector 5 al
Municipiului Bucure9ti sa hotarasca cu privire la infiinjarea
Administrajiei Dezvoltare Urbana Sector 5, institujie publica cu
personalitate juridica in subordinea Consiliului Local al Sectorului 5.

Daca sunt intervenjii pe marginea proiectului de hotarare.
Nu sunt interventii

Voi supune la vot proiectul de hotarare. Puteti vota.

I

Domnul consilier Hopinca Rare9
Domnule pre9edinte, Rare9 Hopinca sunt. A9 vrea sa consemna li ca

la acest punct, care vizeaza sectorul 5, nu voi vota. Muljumesc.

(

Domnul Pre9edinte de 9edinla Rigu Andrei-Daniel
Am consemnat, domnule consilier.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Badulescu, „pentru“. Nu mi-a aparut

Domnul Pre9edinte de 9edinta Riqu Andrei-Daniel
Domnul consilier lonescu, domnul consilier Melciu. Domnul consilier

Melciu, a9teptam votul dumneavoastra. Da, se pare ca nu ne aude domnul
consilier Melciu, a9a ca vom Tncheia procedura de vot.

Cu 35 de voturi pentru (dintre care 1 verbal, exprimat de domnul
Badulescu), 14 abjineri, 1 vot impotriva, proiectul de hotarare a fost
adoptat.

Ajungem 9i la ultimul proiect de pe ordinea de zi, proiectul numarul
5, Proiect de hotirare privin+\Tmputerniclr%43presa a Consiliului
Local al Sectorului 1 sa hqt4rasg WMI pir& Ja incheierea unui/

'r'a
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protocol de cooperare Tntre Consiliul Local al Sectorului 1 91

Arhiepiscopia Romano – Catolica Bucure9ti.
Intewen{ii pe marginea proiectului de hotarare?
Nu sunt interventii

vot, va rog. Pute{i vota.
Domnii consilieri Socolovici, Nicorescu 9i Olteanu, va rog frumos sa

vi exercitati votul
Cu 28 de voturi pentru, 4 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul

de hotarare a fost adoptat.
Acestea au fost proiectele de pe ordinea de zi a acestei 9edinje.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina
Domnule pre9edinte, domnule pre9edinte. Numai pujin. Ma scuzaji

ca intervin. A9 vrea sa se consemneze Tn procesul verbal al acestei
9edin{e 9i de asemenea am sa o rog pe doamna Secretar General 9i pe
colegii no9trii de la DATJ, a9 vrea ca la urmatoarea 9edin@ sau Tnainte de
urmatoarea sedinta sa ni se transmita o informare referitoare la blocurile

din Ghencea pentru ca in timpul 9edin jei am solicitat sa vina cineva din
executiv sau de la companie 9i nu au reu9it sa ajunga, de aceea a9 vrea,
va rog frumos, ca pana la urmatoarea 9edin@ sa avem o informare
referitoare la situa+ia juridica a acelor blocuri, stadiul lucrarilor 9i termenul
de finalizare

va multumesc!

Domnul Pre$edinte de $edinta Ftiau Andrei-Daniel
Daca nu mai sunt alte interven{ii, va muljurnesc pentru prezenla.
Declar 9edinja Tnchisa!

§edinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
s-a Tncheiat Ia ora 12:44.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu inregistrarea
audio comunicata de catre Direc+ia Generala Logistica – Directia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu



generali care au participat la 9edinji, dar nu au putut vota pe platforma
WebEx.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georgiana ZarnfirRigu Andrei- D_aniel TTl$ / \tO
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1.Procesul verbal al sedinteti CGMB din data de 09.12.2022
A.Pentru 31/49 ( 63%)
B.AbTinere 14/49 ( 29%)
c.impotriva 1/49 ( 2%)

Niciun raspuns 4/49 ( 8%)

A B C

Anghel Iordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cante
Marius Pavel
Andrei Rigu
maxim marius catalin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Sanda Hristudor
Dan Milea
Adrian Moraru
lonut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica !oana
Valeriu Suhan
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Aurelian Badulescu
Horia Visan
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Mirona TUDOR

Podar Marian Vasile
Gherghiceanu Florentina
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Tomescu Horia
Elisabeta Lipa
badulescu

1 x 1 1
1 lx 1
111

I
I
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1.Introducere la pct 5 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a
Consiliului Local al Sectorului I sa hotarasca cu privire la incheierea unui
protocol de cooperare intre Consiliu1 Local al Sectorului I ;i Arhiepiscopia
Romano – Catolica Bucuresti

A.Pentru 33/53 ( 62%)
B.Abtinere 20/53 ( 38%)
c.impotriva g/53 ( 0%)

Niciun raspuns g/53 ( e%)

A B C

Anghe1 Iordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cante
Marius Pavel
Andrei Rigu
maxim marius catalin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Sanda Hristudor
Dan Milea
Adrian Moraru
lonut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Valeriu Suhan
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Horia Visan
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Nasi Calentaru - PSD

Catalin Deaconescu
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Andrei Ionescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Mirona TUDOR
Podar Marian Vasile
Gherghiceanu Florentina
Tomescu Horia
Elisabeta Lipa
badulescu
Cosmin-victor Smighelschi

tx 1 1
1 xl I
1 1 x 1
1 lx 1
Ex 1 1
1 lx 1
1 x 1 1
1 1 x 1
I IX I
1 xl 1



1.Ordinea de zi in integralitatea sa
A + Pent ru 34/ 52 ( 65% )
B.AbTinere 17/52 ( 33%)
C.impotrivi O/52 ( e%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

Anghel Iordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cant:e
Marius Pavel
Andrei Rigu
maxim marius catalin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Dan Milea
Adrian Moraru
lonut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Valeriu Suhan
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Horia Visan
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Nasi Calentaru - PSD
Catalin Deaconescu
Andrei Ionescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Mirona TUDOR

Fx 1 11 lx I
1 lx 1
1 lx
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1 lx 1
1 xl I
1 xl I
XI I
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1 x 1 E
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1 xl 1
xI I
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Podar Marian Vasile
Gherghiceanu Florentina
Tomescu Horia
Elisabeta Lipa
badulescu
Cosmin-Victor Smighelschi

tx 1
1 lx
1 xl
I Ix1 lx
1 x 1

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 1 Proiect de hotarare pentru completarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure;ti nr. 418/26.07.2018 privind stabilirea destinaTiei de
locuinTi de necesitate pentru locuinTele care sunt leg% proprietatea
Municipiului Bucure§ti, rezultate din Certificatele de vacanTa succesorala

A. Pent:ru 50/52 ( 96%)
B.AbTinere 1/52 ( 2%)
c.impotriva g/52 ( 0%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

A B C

Anghel Iordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE
Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cante
Marius Pavel
Andrei Rigu
maxim marius catalin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Dan Milea
Ionut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Valeriu Suhan
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Horia Visan
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Nasi Calentaru - PSD

Catalin Deaconescu
Andrei Ionescu
Sanda Hristudor
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Olteanu
Gherghiceanu Florentina
Mirona TUDOR
Podar Marian Vasile
Tomescu Horra
Elisabeta Lipa
badulescu
Cosmin-Victor Smighelschi
Sorin Purcarea

Ix
1 x 1
Ix I
1 x 1
1 x 1
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1 x 1
1 x 1
1 x 1
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1. Pct .2 Proiect de hotarare privind modificarea ;i completarea Hotararii
Consiliului Genera1 al Municipiului Bucure;ti nr. 343/2022 privind aprobarea
Proiectului Pilot 'Sprijin pentru locuinta ' in vederea acordarii unui ajutor
financiar pentru plata chiriei pentru familiile carora li s-au repartizat
locuinTe sociale in blocul situat in b-du1 Prelungirea Ghencea, nr. 322 - 326,
sector 6

A , Pent ru 50/ 51 ( 98%)
B. Ablinere g/51 ( 0%)
C. impotriva e/51 ( 0%)

Niciun raspuns 1/51 ( 2%)

Anghel Iordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cante
Marius Pavel
Andrei Rigu
maxim marius catalin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Dan Milea
Ionut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Valeriu Suhan
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Horia Visan
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Nasi Calentaru - PSD

Catalin Deaconescu
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Sanda Hristudor
Olteanu
Gherghiceanu Florentina
Mirona TUDOR
Podar Marian Vasile
Tomescu Horia

Elisabeta Lipa
badulescu
Cosmin-Victor Smighelschi
Sorin Purcarea

Ex 1
11
Ix I
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1. Pct . 3 Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de asociere dintre
Sectorul 2 al Municipiului Bucure;ti ;i Municipiul Bucure;ti privind realizarea
de catre Sectoru1 2 al Municipiului Bucure;ti a documentaTiilor cadastrale,
urbanistice, tehnico - economice si a unui studiu de fezabilitate avand ca
obiect reconfigurarea intersecTiei §i a pasajului Doamna Ghica - Colentina si de
modernizare a caii de rulare tronson dublu tramvai existent si de realizare
tronson dublu tramvai nou, rezultand un traseu fina

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.AbTinere 2g/52 ( 38%)
C . impotriva g/52 ( 0%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

A B C

Anghel lordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cante
Marius Pave1
Andrei Rigu
maxim marius cata lin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Dan Milea
Ionut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Valeriu Suhan
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Horia Visan
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Nasi Calentaru - PSD
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Sanda Hristudor
Olteanu
Gherghiceanu Florentina
Catalin Deaconescu
Catalin Deaconescu
Mirona TUDOR
Podar Marian Vasile
Tomescu Horia

Elisabeta Lipa
badulescu
Cosmin-Victor Smighelschi
Sorin Purcarea
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1. Pct.4 Proiect de hotirare privind imputernicirea expresa a Consiliului Local
Sector 5 al Municipiului Bucure;ti sa hotarasca cu privire la infiinTarea
AdministraTiei Dezvoltare Urbana Sector 5, institujie publica cu personalitate
juridica in subordinea Consiliului Local al Sectorului 5

A.Pentru 34/52 ( 65%)
B.Ab{inere 14/52 ( 27%)
c.impotriva 1/52 ( 2%)

Niciun raspuns 3/52 ( 6%)

A B C

Anghel Iordanescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Adrian V
Natalia Petrescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
Nina Sandulescu
adrian florescu
Roxana Cante
Marius Pavel
Andrei Rigu
maxim marius catalin
Stefan Stofor
Monica Davidescu
ENCIU MIHAELA
Florin Covaci
Dan Milea
Ionut Aruxandei
Cristian Doicin
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Valeriu Suhan
Cost:in Hazarian
Razvan Mit:u
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
Horia Visan
stelian bu jduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Nasi Calentaru - PSD

Sanda Hristudor
Olteanu
Gherghiceanu Florentina

X

X

X

X

X

X

X

X

X

1 Xl 1 1

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

(

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

(

X

X

X

X

X

X

X

X

X



Catalin Deaconescu
Mirona TUDOR

Podar Marian Vasile
Tomescu Horia
Elisabeta Lipa
badulescu
Cosmin-Victor Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei lonescu

lx 1 1
I xI I
1 xl I
1 1 x 1
1 xl 1
IIt1 lx 1
1 xl 1
1 xl I



1.Pct . 5 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului Local
al Sectorului 1 sa hotarasci cu privire la incheierea unui protocol de cooperare
intre Consiliul Local al Sectorului 1 9i Arhiepiscopia Romano - Catolica
Bucurest i

A . Pentru
B.Abtinere
C . impotriva

raspuns g/32 (

28/32
4/32
O/32

e%)

(

(

(

88% )
13%)
e% )

Niciun

Anghe1 Iordanescu
Anca Comanici
Razvan Nicolae SEBE

Luminita Serban
adrian florescu
Roxana Cante
Andrei Rigu
Stefan Stofor
Florin Covaci
Dan Milea
lonut Aruxandei
Gabriel Rau
Costin Hazarian
Razvan Mitu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Badiu andrei
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI

Anamaria Gram
Diana Mardarovici
George Nicolaie
melciu florin
Valentin Necula
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Podar Marian Vasile
Tomescu Horia
Cosmin-Victor Smighelschi
Andrei lonescu
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